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- Aţi fost numit, de curind, di
rectorul teatrului din Brăila. Ce 
probleme vt se pun, la început de 
drum ? 

In primul rind, se impune o revi
talizare a colectivului ; acest deziderat va 
deveni realizabil, in perspectiva reintoar
cerii in sala teatrului, a cărei restaurare 
se va incheia in cursul anului teatral 
1981-l !JB2. Paralel cu aceasta, fiecare 
membru al echipei va trebui să-şi re
amintească principiul implicării in actul 
de creaţie. Fireşte, aceasta se întemeiază 
pe orientările esenţiale - o bună poli
tică repertorială, o înţeleaptă politică de 
cadre. Cred că, in momentul de faţă, co
lectivul brăilean se află intr-o conjunctu
ră favorabilă, care-i îngăduie o nouă a
fi rmare. 

- Cum se vor materializa, in mod 
concret, intenţiile dumneavoastră ? 

Sintem preocupaţi de alcătuirea unui 
repertoriu care să reflecte probleme 
fundamentale ale omului contemporan, 
intr-o multitudine de aspecte ale existen
ţei sale. Urmărim ca, şi prin repertoriu, 
să realizăm o infuzie de tinereţe, prime
nind modul de simţire şi gindire al co
lectivului ; virsta medie a acestuia fiind 

cam înaintată, obiectivul important, in 
perspectivă, rftmine integrarea unor ti
neri regizori şi actori, absolventi ai 
l .A.T.C. şi ai Institutului din Tirgu Mu
reş. Am vrea să aducem in teatru şi ab
solvenţi originari din Brăila. Totodat:1, 
sperăm ca regizorul Victor I oan Frunză, 
absolvent al l .A.T.C. din acest an, să de
vinft un colaborator permanent. Vom ini
ţia, dealtfel, contacte de colaborare cu 
mai mulţi regizori şi scenografi din noua 
generaţie. Şi, nu in ultimul rînd, sperăm 
să realizăm o creştere c onsiderabilă a nu
mărului de premiere. la pregăti rea căro
ra va fi antrenată intreaga trupă, în con
diţii ce-i vor solicita adaptarea la noi mo
dalităţi de creaţie artistică. In acest fel, 
redeschiderea sălii restaurate şi moder
nizate va fi onorată de teatrul brăilean 

. prin strădania de a oferi publicului, prin 
tradiţie generos şi receptiv, posibilitatea 
de a se bucura de fiecare nouă intilnire 
cu tea1rul.  

- Ce 1'epertoriu v-ati propus să 
realizaţi? 

Din repertoriul românesc : Puteam 
să mor de rîs, de Nelu Ionescu, Omul 
care s-a trezit vorbind singur, de Adrian 
Dohotaru, Mîngîierea, de Theodor Mănes
cu, Născut pentru a pierde, de Dan Mu
taşcu, şi un spectacol de muzică şi poezie 
dedicat toamnei. Din repertoriul străin, 
ne-am oprit la o piesă americană, Ulti
ma întrunire a cavalerilor "Magnoliei 
albe" , de Pres ton Jones, regi.zată de Ma
rius Popescu, Cu căluşul in gură, de Al
fonso Sastre, Sonată pentru un păun, de 
Osvald Zahradnik şi Lika, de Armen 
Zurabov. 

- Care sînt proiectele dumnea
voastră personale, alături de colec
tivul teatrului ? 

Proiectele colectivului sint şi proiec
tele mele. In primul rind, bunul mers al 
teatrului. Sînt un c oleg, pentru unii mai 
tînăr, pentru alţii de aceeaşi vîrstă, î n  
orice caz fac parte din acel grup care, a
nimat de un gînd de bine şi de frumos, 
înţelege să slujească arta teatrală, ori
unde ş-ar realiza actul de creaţie. Şi m ă  
socotesc de invidiat, pentru putinţa de 
a face parte din colectivul teatrului din 
Brăila. 

- In calitate de regizor, ce veţi 
lucra ? Iar actorul Constantin Co
drescu, ce roluri va interpreta ? 

Deocamdată, împreună cu tînărul re
gizor Victor Ioan Frunză, lucrez la piesa 
lui Nelu Ionescu, Puteam să mor de rîs ; 
voi pune în scenă şi piesa lui AUonso 
Sastre. unde voi interpreta şi unul dintre 
personajele principale, Isaias Krappo. 
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